
 

 معاون استاندار مازندران با اشاره به در پیش بودن 
نوروز و هجوم مسافران به این استان، گفت:

تیم های بازرسی برای مقابله با 
بدحجابی تشکیل می شود

 معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار مازندران 
بر لزوم بسترسازی فرهنگی برای گسترش فرهنگ 
عفاف و حجاب در جامعه تاکید کرد. روح الله سلگی 
بعدازظهر پنجشنبه در جلسه کار گروه عفاف و حجاب 
مازندران با حضور مدیران فرهنگی و اجرایی و شرکت 
وبیناری فرمانداران استان افزود: فرهنگ حجاب و عفاف از 
مؤلفه های پایدار پیشرفت انقلاب اسلامی است.او با اشاره 
به تلاش دشمنان برای چالشی کردن این مقوله در کشور 
اظهار کرد: برخورد فرهنگی با پدیده بدحجابی و مقابله با 
مظاهر فرهنگ منحط غربی رویکرد اساسی در کشور است.

معاون استاندار مازندران با اشاره به در پیش بودن نوروز و 
هجوم مسافران به این استان، آسیب دیدگی فرهنگی ناشی 
از فرهنگ وارداتی بویژه در غرب استان را خاطرنشان کرد 
و افزود: فرمانداران باید در سه محور ارتباطی و شهرهای 
مسافرپذیر مازندران در ایام نوروز بسته های فرهنگی 
متناسب با فرهنگ معنوی دیار علویان را اجرایی کنند.

سلگی رویکرد برنامه های دولت در حوزه عفاف و حجاب را 
فرهنگی و تبیینی دانست و افزود: تشکیل تیم های بازرسی 
از تفرج گاه ها و مراکز اقامتی و پذیرایی استان برای مقابله با 
پدیده بدحجابی در دستور کار قرار خواهد گرفت.او با انتقاد 
از بی رمقی و بی برنامگی برخی از دستگاه ها در حوزه عفاف 
و حجاب افزود: دشمن در صدد است با فشار رسانه ای ما را 
در حوزه حجاب و عفاف منفعل کند که باید با حفظ و تقویت 
روحیه جهادی در این عرصه وظیفه انقلابی خود را انجام 
دهیم.پیش تر و در تاریخ سی ام بهمن ماه، معاون حقوقی 
رئیس جمهور گفته بود: حتما به کسی که هنجارها را رعایت 
نمی کند و زمینه ناامنی فرهنگی در کشور ایجاد می کند 
باید تذکر داده شود و لذا تذکر دادن به آن یک درصد را 
نفی نمی کنیم و مخالف با این تذکر برای رعایت حقوق ۸۵ 
درصد و قانون نیستیم.محمد دهقان در گفت وگو با ایلنا 
تاکید کرده بود که »حجاب طبیعتاً برای نظام جمهوری 
اسلامی یک هنجار بسیار ارزشمند است و جمهوری 
اسلامی ایران نمی تواند نسبت به حجاب بی تفاوت باشد. 
حجاب یک امر شرعی است و طبق اصل ۴ قانون اساسی 
همه امورات و تصمیمات کشور باید بر اساس شرع باشد. 
در قوانین موضوعه به حجاب اهمیت ویژه داده شده است 
و کسانی که در مورد حجاب هنجارشکنی می کنند مجرم 
شناخته می شوند و این قانون حاکم است. درست است که 
این نگاه فرهنگی رهبر انقلاب و همان نگاه بزرگ منشی 
ایشان است، اما خود مقام معظم رهبری فرمودند، حجاب 

یک امر شرعی است.«

 اتوبان آزادگان
 اول اتوبان آزادگان لاین کندرو دست اندازها و چاله های 
فراوانی دارد که موجب تصادفات نابهنگام و یا خرابی ماشین ها 
می شود. از مسئولان تقاضا داریم که به این موضوع رسیدگی 
کنند تا مشکلاتی در ایام عید برای مسافران نوروزی ایجاد نشود.
حسینی از تهران 

طرح هاي ويژه
هر سال قبل از عید نوروز ماموران راهنمایي و رانندگي و 
نیروي انتظامي خود را آماده خدمت به هموطنان مي کنند و 
براي ایمني بیشتر راهنمایي و رانندگي و به منظور حفظ اموال 
مردم و جلوگیري از سرقت، کلانتري ها و نیروي انتظامي با 
گشت هاي ویژه روزانه و شبانه آماده باش هستند. بجاست از 
تمامي تلاشگران که از طرح هاي ویژه به طور جدي استقبال 
مي کنند، قدرداني کنیم. همچنین لازم مي دانم مراتب قدردانی 
خود را از رئیس پلیس راه آهن کشور همچنین همکارانشان که 

مسئولیت سنگیني در قبال مسافران دارند نیز اعلام کنم.
یک شهروند از تهران

چراغ 
چراغ های بوستان ها و برخی اتوبان ها در تهران روزها روشن 
است. در حالی که هوا هم آفتابی است. چرا کسی به این مساله 
توجه جدی ندارد.در زمانی که اینقدر پول برق برای مردم زیاد 
می آید و کمبود داریم چرا باید این موضوع در پایتخت اتفاق 

بیفتد.
یک شهروند از تهران

کمک به مدرسه
دراین وضعیت گرانی و اوضاع نابسامانی دنیا و گرفتاری مردم 
بابت آموزش بچه هاشون این سزاوار است که کارنامه های بچه ها 
را به اولیا ندهند و از اولیا بابت دریافت کارنامه طلب کمک به 
مدرسه کنند. در صورتی که وزیر آموزش و پرورش  اعلام کرده 

است پول گرفتن مدارس کاملا تخلف است.
اکبری از تهران 

هزينه باشگاه
هزینه برای ثبت نام در اکثر باشگاه های بدنسازی، والیبال، 
استخر، فوتبال، تکواندو و... در اکثر فرهنگسراها و اماکن که زیر 
نظر شهرداری ها است گران است و خانواده ها نمی توانند از این 
باشگاه ها به نحو احسن استفاده کنند جا دارد مسئولان شهرداری 
تهران تمهیداتی بیندیشند تا حداقل هر خانواده بتواند با قیمت 

مناسب در این باشگاه ها ثبت نام کند. 
حسنی از تهران

سریالی  مسمومیت های  ملی.  آرمان   
دانش آموزان که کانون آن در شهر قم قرار دارد، 
از آن دسته اخباری است که نه می توان راجع 
به آن گزارشی تحلیلی و دارای دستاورد خاصی 
نوشت و نه می توان زنگ زد و با کارشناس یا مقام 
مسئولی درباره اش صحبت کرد. هنوز علت این 
مسمومیت ها معلوم نشده است. ازاوایل آذرماه 
سالی که رو به پایانی می گذارد، شروع شد، به تدریج 
شماری از مدارس قم را در برگرفت و عمده مدارس 
دخترانه بودند. کسی نمی تواند منکر نگرانی بالای 
خانواده دانش آموزان و البته خود آنها باشد. حتما 
تصویر دخترانی را دیده اید که مقابل مسئولان 
دارند واقعه را شرح داده می دهند. والدین حتی 
مقابل فرمانداری قم هم تجمع کردند و گفتند 
نمی توانند بچه هایشان را به مدرسه بفرستند. 
از طرفی همزمان وزیران آموزش و پرورش و 
بهداشت، نظراتی را در خصوص این مسمومیت ها 
ارائه کردند و آنچه از فحوای کلامشان برمی آمد، 
این بود که شایعه سهم بالایی از حوادث تکراری را 
به خود اختصاص داده و به زبان ساده؛ آن طور هم 
که می گویند نیست و گفتند که علائمی که ممکن 
است دانش آموزان بعد از مسمومیت دچار آن 
شوند، پایدار نیستند. پیش تر مجتبی ذوالنوری، 
نماینده قم در مجلس، تکرار حوادث مسمومیت 
دانش آموزان در مدارس استان قم را طبیعی 
ندانست و گفت که این موضوع علاوه بر وزارت 
آموزش و پرورش از سوی مسئولان امنیتی نیز 
در دست پیگیری است. بعدتر، مسئولان بحث 
فوبیا را هم مطرح کردند و اینکه اگر دانش آموزانی 
که بیماری زمینه ای دارند به سرفه بیفتند سایر 
آن)با  تبع  به  است  دانش آموزان هم ممکن 
تلقین( سرفه شان بگیرد. از طرفی آتش نشانی 
قم گفت آنچه باعث مسمومیت دانش آموزان 
شده از دایره گازهای مورد بررسی آنها خارج 
است. خیلی ها از علائمی مانند تاثیر در بینایی 

چشم و... حرف می زدند و درکنار آن از بویی که 
پیش از مسموم شدن به مشام شان می رسد؛ 
چیزی مثل نارنگی یا نارنگی گندیده! بعد از همه 
این موارد و در روز یکم اسفند و همزمان با ادامه 
مسمومیت دانش آموزان، از زبان دادستان کل 
کشور گفته شد که مسمومیت ها احتمالا عمدی 
هستند. محمد جعفر منتظری خطاب به دادستان 
عمومی و انقلاب قم نوشت که اخبار واصله از یک 
جریان نگران کننده نوعی مسمومیت در بعضی 
از مراکز آموزشی قم نشان از احتمال اقدامات 
مجرمانه عمدی دارد که قابل توجه و پیگیری 
دقیق است و خواست که با اهتمام بیشتر و سرعت 
و دقت موضوع را تحت پیگرد قانونی قرار دهند.

مسمومیت ها اما بی توجه به صحبت های مسئولان 
به کار خود ادامه دادند؛ روزسوم اسفند همزمان 
با مسمومیت 1۵ دانش آموز دیگر در سه مدرسه 
قم، سریال مسمومیت ها به شهر بروجرد هم 
کشیده شد؛ آن هم در دو روز متوالی؛ نخستین 
مسمومیت عصر سه شنبه در دبیرستان دخترانه 
احمدیه بروجرد رخ داد و ۲۰دانش آموز را راهی 
اورژانس بیمارستان کرد و دومین حادثه هم صبح 

چهارشنبه در همان دبیرستان به اورژانس گزارش 
شد، اما این بار جمعیت دانش آموزان مسموم شده 
حدود ۳ برابر بود؛ ۶۲نفر. هرچند مسئولان وزارت 
بهداشت گفتند که مسمومیت تعدادی از دانش 
آموزان در بروجرد ارتباطی با مسمومیت های اخیر 
قم ندارد و علت آن را استنشاق گاز منواکسید کربن 
اعلام کردند، اما نمی توان منکر این هم شد که افکار 
عمومی با این اتفاق، نگران تر شده است.گفتنی 
است که مدیرعامل سازمان آتش نشانی و خدمات 
ایمنی شهرداری بروجرد در خصوص علت حادثه 
بروجرد به همشهری گفته بود »محتمل ترین و 
تنها گزینه ای که اکنون مورد توجه ماست. همان 
نشت گاز از سالن ورزشی مجاور دبیرستان است 
اما بررسی های بیشتر هم در حال انجام است تا 

به صورت دقیق اعلام نتیجه کنیم.«
  کمیسیون بهداشت هنوز ورود نکرده

مسمومیت  به  هم  واکنش  آخرین  اما 
دانش آموزان البته در قم، برمی گردد به عضو 
کمیسیون بهداشت مجلس که روز گذشته به 
ایلنا، گفته: »وزارت بهداشت و وزارت اطلاعات 
در این زمینه وارد شده اند اما آن چیزی که توقع 

همه ماست، این است که هر چه سریع تر باید 
علت این مساله مشخص شود.« همایون سامه یح 
نجف آبادی، تاکید کرده که »باید مشخص شود که 
چرا این اتفاق در مدارس دخترانه رخ می دهد!« 
از او پرسیده شده »با توجه به مسمومیت هایی 
که در مدارس دخترانه شهر قم اتفاق افتاده، آیا 
کمیسیون بهداشت مجلس در خصوص بررسی 
دقیق تر و سریع تر این موضوع ورود خواهد کرد 
و از وزارت بهداشت مطالبه می کند؟« به گفته 
نجف آبادی »وزارت بهداشت و وزارت اطلاعات 
در این زمینه وارد شده اند. اما آن چیزی که توقع 
همه ماست این است که هر چه سریع تر باید علت 
این مساله مشخص شود.« این عضو کمیسیون 
بهداشت مجلس با بیان اینکه کمیسیون مربوطه، 
هنوز به این موضوع ورود نکرده است، تصریح کرده 
که »بررسی این موضوع نباید طولانی شود.« وی 
در پاسخ به این سوال که آیا کمیسیون به این 
موضوع ورود می کند، گفته: »امیدواریم هر چه 
سریع تر موضوع مشخص شود و ما امیدواریم که 
موضوع امنیتی نباشد؛  ما مطمئن هستیم که 
مسئولان در ارگان مربوطه در حال بررسی این 
موضوع هستند و این موضوع را پیگیری می کنند 
و امیدواریم هر چه سریع تر علت این موضوع 
مشخص شود.«او گفته »من در محیط نبوده ام اما 
به طبع از روی تشابهاتی که بین مدارس وجود دارد 
می توان با تحقیقات کامل به نتیجه رسید.«این 
نماینده مجلس ادامه داده »مساله مسمومیت 
دانش آموزان در مدارس قم باعث نگرانی همه 
است،  چرا که این دانش آموزان مجبور به انتقال 
به بیمارستان شده اند.« او تاکید کرده: »باید این 
موضوع مشخص شود که چرا این اتفاق در مدارس 
می افتد و چرا اکثر این دانش آموزان دختر هستند و 
چرا در محیط های دیگر که مردم تجمع دارند این 
اتفاق نمی افتد و اینها سوالاتی است که باید پاسخ 

مناسبی از سوی مسئولان به آن داده شود.«
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نگــــره

 ماجرای دانش آموز اصفهانی 
ربطی به حجاب ندارد

 محمد موسویان دادستان اصفهان در 
گفت وگویی با اشاره به انتشار فیلمی از دختر 
دانش آموز اصفهانی باصورت خون آلود در 
فضای مجازی اظهار کرد: در بررسی و تحقیقات 
به عمل آمده در پرونده قضایی آنچه مشخص 
شده این است که اختلاف دو دختر بچه منجر 
به ورود والدین آن ها شده و منجر به ضرب و 
جرح دختر خانمی شده است.به گزارش فارس، 
او افزود: پرونده تشکیل شده و در حال رسیدگی 
است و ارتباطی به حجاب ندارد و آنچه در 
فضای مجازی منتشر شده منطبق بر واقعیت 
نیست.موسویان ادامه داد: در تحقیقات اولیه 
مشخص شد این اتفاق بعد از تعطیلی مدرسه 
اتفاق افتاده و پرونده در حال رسیدگی است و 
شخصی که دختربچه را مورد ضرب و جرح قرار 

داده تحت کفالت آزاد است.

 صد درصد صرف 
پروژه های خیری می کنیم

رئیس سازمان نوسازی مدارس، گفته صد 
درصد منابع حاصل از مولدسازی به تکمیل 
پروژه های خیری اختصاص می یابد.رئیس 
سازمان نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس در 
سفر به استان اردبیل گفت: صد درصد منابع 
حاصل از مولدسازی جهت تکمیل پروژه های 
نیمه تمام به آموزش و پرورش برمی گردد.

روابط  و  اطلاع رسانی  مرکز  گزارش  به 
عمومی وزارت آموزش و پرورش، حمیدرضا 
خان محمدی، افزود: ردیف اعتباری خاص 
محرومیت زدایی در لایحه بودجه سال 1۴۰۲ 
کشور وجود ندارد که امیدواریم با همت دولت 
محترم و نمایندگان شاهد جبران منابع لازم در 
این راستا باشیم.خان محمدی اظهار کرد: طبق 
مصوبه مجلس، اعتبارات محرومیت زدایی از 
سال 1۴۰۰ در ردیف بودجه وزارت آموزش 
و پرورش گنجانده شده است، اما تخصیص 
لازم در این خصوص صورت نگرفت.او با اشاره 
به اینکه این بودجه از محل درآمدزایی و برای 
محرومیت زدایی در مناطق مختلف و نیازمند 
کشور تصویب شده بود، خاطرنشان کرد: به 
دلیل برخی ایرادات فنی هنوز اعتباری از این 
محل به سازمان تخصیص نیافته است لذا 
سازمان در تعریف پروژه های جدید نوسازی 
در کشور با وقفه هایی مواجه شده است.رئیس 
سازمان نوسازی مدارس کشور با بیان اینکه 
امیدواریم در سال آینده از این محل اعتباری 
را دریافت کنیم، تصریح کرد: با دریافت این 
اعتبارات انتظار می رود فرآیند ساخت و توسعه 
مدارس در مناطق محروم با سرعت بیشتر پیش 
برود.او در خصوص اجرای مصوبه مولدسازی 
دارایی ها در کشور بیان کرد:  مولدسازی تکلیفی 
قانونی است که به تصویب سران قوا رسیده 
و دولت باید بخشی از املاک مازاد خود را به 
تشخیص ادارات کل آموزش و پرورش و تائید 
دبیرخانه اجرایی مولدسازی آموزش و پرورش 
مولدسازی نماید.منابع حاصل از مولدسازی در 
مسیر تکمیل پروژه های نیمه تمام خیری قرار 
می گیرد.خان محمدی افزود: مقرر شده تنها 
در حوزه نوسازی مدارس و وزارت بهداشت و 
درمان 1۰۰ درصد منابع مولدسازی در همان 
منطقه و برای ساخت مدارس با اولویت مدارس 
خیرین در اختیار آموزش و پرورش قرار گیرد تا 

بتوانیم به تعهدات خود عمل کنیم.

 خیزش گرد و خاک در مناطق 
شرقی و مرکزی کشور 

براساس نقشه های همدیدی و آینده نگری 
سازمان هواشناسی، روز شنبه در شمال 
سیستان و بلوچستان،  خراسان جنوبی و 
خراسان رضوی وزش باد شدید روی می دهد 
و در سایر مناطق کشور جو آرامی حاکم است. 
بر اساس اعلام سازمان هواشناسی یکشنبه 
در ساعات بعدازظهر در برخی مناطق بوشهر، 
فارس، کرمان، جنوب یزد و ارتفاعات البرز 
مرکزی افزایش ابر، وزش باد و رگبار خفیف 
روی می دهد. دوشنبه با گذر امواج تراز میانی 
جو از نیمه جنوبی کشور علاوه بر این مناطق در 
خراسان جنوبی و شمال سیستان و بلوچستان 
بارش باران گاهی همراه با رعدوبرق و بارش 
برف در ارتفاعات انتظار می رود. روز سه شنبه 
گستره فعالیت این موج در کرمان، ارتفاعات 
شمال هرمزگان و سیستان و بلوچستان است 
و به تدریج از اواخر وقت از جنوب شرق کشور 

خارج می شود.

از معلمان انتظار داريم در بخش 
تربیتی بیشتر فعالیت کنند 

یوسف نوری ظهر روز گذشته در جلسه 
شورای آموزش و پرورش خلخال گفت: ۳۸۰ 
هزار میلیارد ریال برای رتبه بندی معلمان 
با همکاری مجلس شورای اسلامی تامین 
شده است.او افزود: قانون رتبه بندی معلمان با 
همکاری مجلس و تأیید شورای نگهبان و تلاش 
مؤثر دولت در حال اجراست و ما قدردان دولت 
هستیم که این لایحه را به خاطر منابع زیاد 
پس نگرفت.وزیر آموزش و پرورش ادامه داد: 
تلاش معلمان بعد از کرونا مضاعف شده است 
و تا پایان سال انتظار داریم در بخش تربیتی 
بیشتر فعالیت کنند تا دانش آموزان با استفاده 
از ظرفیت معلمان و مربیان بتوانند به طور کامل  

به فضای واقعی برگردند.

اخبار کوتــــاه

روی خط آرمان ملی

روزسوم اسفند همزمان با مسمومیت 15 دانش آموز دیگر در 3 مدرسه قم، سریال مسمومیت ها به شهر بروجرد هم کشیده شد؛ 

معمای مدرسه های دخترانه!
    بعد از نامه دادستان کل کشور مبنی بر احتمال عمدی بودن حادثه، روز گذشته عضو کمیسیون بهداشت مجلس هم واکنش نشان داده

    همایون سامه یح نجف آبادی، گفته »باید مشخص شود که چرا این اتفاق در مدارس دخترانه رخ می دهد!«

 سردار عباسعلی محمدیان روز گذشته 
در حاشیه بازدید از محله هرندی گفت: 
پیرو تاکیدات فرمانده محترم فراجا ما 
معتادان متجاهر را از سطح معابر و به 
خصوص محله هرندی، شوش و دروازه 
غار جمع آوری خواهیم کرد و آنان به 
کمپ های ترک اعتیاد و بازپروری منتقل 
خواهند شد.او با بیان اینکه این یک طرح 
مقطعی نیست و تا زمان پاکسازی این 
مناطق از حضور معتادان متجاهر ادامه 
خواهد داشت، در پاسخ به پرسش ایسنا 
مبنی بر اینکه آیا شلترها و مراکز ارائه 
خدمات به معتادان متجاهر از محله هرندی 
جمع آوری خواهد شد یا خیر؟  گفت: ما 
چنین تصمیمی نگرفتیم اما طبیعتا وقتی 
نسبت به پاکسازی این مناطق اقدام شود 
دیگر آنها مشتری نخواهند داشت که 
فعالیت کنند.او از ایجاد یک پایگاه ثابت و 
شبانه روزی به عنوان مرکزی برای استقرار 
ماموران به منظور جمع آوری معتادان 
متجاهر و دستگیری خرده فروشان خبر 
داد و گفت: این مرکز در محله هرندی 
فعالیت خود را آغاز خواهد کرد و بطور 
شبانه روزی و در صورت رویت معتاد 
متجاهر بلافاصله نسبت به جمع آوری 
آنان و انتقال شان به کمپ اقدام خواهد 
شد.محمدیان با بیان اینکه خوشبختانه 
ظرفیت های جدیدی برای نگهداری از 
معتادان متجاهر ایجاد شده است، گفت: 

البته ما برای انجام ماموریت های مان درگیر 
اسامی و ظرفیت نخواهیم بود و مهم این 
است که مردم نتیجه را دیده و از عملکرد 
پلیس راضی باشند.او در پاسخ به پرسش 
دیگری مبنی بر اینکه چه تعداد معتاد 
متجاهر در تهران جمع آوری شده است، 
گفت: طی ۴۸ ساعت گذشته ۶۶۰ معتاد 
متجاهر در سراسر پایتخت جمع آوری 
شده که این افراد به مراکز بازپروری منتقل 
شدند.محمدیان تاکید کرد که پلیس اجازه 
ایجاد پاتوق ها و تجمع معتادان متجاهر چه 
در محله هرندی و چه در سراسر پایتخت 
را نخواهد داد. رییس پلیس پایتخت بر 
این نکته نیز تاکید کرد که جمع آوری 
معتادان از محله هرندی به معنی فراری 
دادن آنها به نقاط دیگر نیست. ما در واقع 
آنها را جمع آوری خواهیم کرد نه اینکه اجازه 
دهیم از هرندی به جای دیگر بروند.او  درباره 
فعالیت های شبانه دستفروشان در اطراف 
میدان شوش و خیابان مولوی نیز گفت: طی 
چند روز آینده این بازارها نیز جمع آوری 
خواهند شد که تا انشالله دیگر اقلام سرقتی 
در چنین فضاهایی به فروش نرسد. قطعا 
جمع آوری معتادان متجاهر در کاهش 
آمار سرقت نیز موثر است.محمدیان درباره 
برخورد با خانه های پلاک قرمز نیز گفت: 
خانه هایی که تبدیل به مراکزی برای مصرف 
و عرضه مواد مخدر شود از سوی پلیس 

شناسایی شده و با آن برخورد خواهد شد.

   دبیر انجمن صنفی پیمانکاران سرویس 
مدارس استان تهران با اشاره به اینکه حداقل 
هزینه سالانه سرویس مدارس در تهران ۸ 
میلیون تومان است، بازگشت هزینه سرویس 
مدارس به ازای روزهای تعطیل را به شروط 
جدیدی منوط کرد!به گزارش تسنیم، در 
حالی که طی روزهای اخیر شهلا باقری؛ 
مدیرکل انجمن اولیا و مربیان وزارت آموزش 
و پرورش و مهدی وحدت کار؛ مدیرعامل 
سازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی 
شهر تهران هر کدام دیگری را مسئول تعیین 
تکلیف بازگشت هزینه سرویس مدارس در 
روزهای تعطیل دانسته و سعی کردند از زیر 
بار این موضوع شانه خالی کنند این بار دبیر 
انجمن صنفی پیمانکاران سرویس مدارس 
استان تهران، از شروط جدیدی برای بازگشت 
این هزینه به خانواده ها رونمایی کرد.مهدیان، 
پیمانکاران سرویس  انجمن صنفی  دبیر 
مدارس استان تهران درباره بازگشت هزینه 
سرویس مدارس به ازای روزهای تعطیلات به 
خانواده ها در شهر تهران گفت: در مدت اخیر 
شاهد بودیم که تعطیلات مدارس به صورت 
روزانه اعلام می شد یا اینکه راننده ساعت 
9 شب  متوجه می شد صبح فردا تعطیل 
است در حالی که رانندگان سرویس مدارس 
حتی اگر خدمات هم ارائه نکرده باشند مانند 
یک سرباز آماده باش کامل هستند! او افزود: 
رانندگان سرویس مدارس در تعطیلات 
اخیر بلاتکلیفی را شاهد بودند از سوی دیگر 
تعطیلات قهری ارتباطی به راننده ندارد 
با این حال تعطیلات پیش بینی نشده در 
برخی قراردادهای سرویس گنجانده شده 
است و بر این اساس اگر تعطیلی به صورت 
غیرپیوسته و تا سقف ۳۰ روز باشد، نیمی 
از هزینه به خانواده ها تحویل می شود.دبیر 
انجمن صنفی پیمانکاران سرویس مدارس 
استان تهران بیان کرد: اگر تعطیلات مدارس 
به صورت پیوسته و ناپیوسته بیش از یک 
ماه باشد، قرارداد سرویس معلق می شود 
و بعد از جلسه با کمیته پشتیبانی انجمن 
اولیا و مربیان ادامه همکاری منوط به نرخ 
جدید می شود البته اگر قرار باشد از یک ماه 
تعطیلی مدارس هزینه 1۵ روز به خانواده ها 
برگردانده شود این موضوع در قرارداد تیپ 
سرویس ذکر نشده که این ضعف قرارداد 
است.مهدیان ادامه داد: قرارداد تیپ سرویس 
مدارس بسیار ناقص است و از سال ۸۶ به آن 
اعتراض داریم همچنین آخرین مصوبات 
مربوط به سرویس مدارس برای سال ۸9 و 
متن قرارداد برای تمام مدارس یکسان است.

او با اشاره به اینکه در قراردادهای بسیاری از 
مدارس، وضعیت بازگشت هزینه سرویس به 
ازای روزهای تعطیل ذکر نشده است، متذکر 
شد: در برخی قراردادها این موضوع ذکر شده 
و بر این اساس هزینه نیمی از روزهای تعطیل 
باید به خانواده ها بازگشته یا جایگزین داشته 
باشد البته برخی پیمانکاران اعلام کردند اگر 
قرار است مبلغی برگردانده شود مابقی کار 
را با نرخ جدید ادامه می دهند با این حال ما 
تأکید کردیم که شرایط  باید پایدار بماند تا 
خرداد ماه که مشخص شود کلاس جایگزین 
خواهیم داشت یا خیر و آن وقت تصمیم گیری 
خواهیم کرد.مهدیان در پاسخ به این پرسش 
که آیا رانندگان سرویس مدارس تنها کارشان 
در حوزه سرویس مدارس است؟ متذکر شد: 
عمده رانندگان سرویس مدارس، کارمندانی 
هستند که در کنار کار خود، رانندگی سرویس 
را انجام می دهند؛ اگر قرار باشد تعطیلات 
مدارس به صورت روزانه اعلام شود قیمت 
سرویس مدارس در سال بیش از ۳۰ درصد 
افزایش می یابد از سوی دیگر رانندگان موظف 
را که هر روز صبح دانش آموز را به مدرسه 
آورده و عصر او را به خانه می آورند، از دست 
می دهیم.دبیر انجمن صنفی پیمانکاران 
سرویس مدارس استان تهران درباره سرانجام 
بازگشت هزینه ها به خانواده ها گفت: اگر قرار 
باشد هزینه 1۵ روز برگردانده شود، ادامه کار 
با قرارداد و نرخ جدید است چون هنگامی که 
ما کار سرویس مدارس را در مهر ماه شروع 
کردیم، قیمت مثلا کوییک 1۸۰ میلیون 
تومان بود و اکنون هزینه تعمیرات و نگهداری 
به قدری برای رانندگان افرایش یافته است 
که کار شدنی نیست! برخی رانندگان به ما 
اعلام کردند اگر قرار باشد هزینه 1۵ روز را 
برگردانیم باید افزایش عجیب هزینه ها را هم 
در نظر بگیریم که در برخی قراردادها تا ۳۰ 
درصد لحاظ شده است  با این حال بسیاری 
از پیمانکاران گفتند که از هزینه خودمان 
حقوق رانندگان را پرداخت می کنیم و 1۵ روز 
خرداد ادامه خدمات خواهیم داشت. او تأکید 
کرد: در سرویس های خصوصی و تاکسیرانی، 
امکان برگشت پول منطقی و شدنی نیست و 
اگر راننده کار را رها کند، جایگزین خواهیم 
داشت؟ مهدیان با انتقاد از نرخ مصوب شورای 
شهر برای سرویس مدارس گفت: وضعیت 
ترافیک در مناطق مختلف تهران و ساعات 
تعطیلی مدارس متفاوت است بنابراین شورای 
شهر نمی تواند یک نرخ ثابت اعلام کند، 
امسال کمترین مبلغ برای اجرای سرویس 
در شهر تهران ۸ میلیون تومان در سال است.

 دبیر انجمن صنفی پیمانکاران سرویس مدارس استان تهران بازگشت هزینه 
سرویس مدارس به ازای روزهای تعطیل را به شروط جدیدی منوط کرد!

 حداقل هزینه سرویس مدارس 
در تهران؛ ۸ میلیون تومان

فرمانده انتظامی تهران بزرگ از تعیین تکلیف دستفروشان شوش و مولوی خبر داد 
تا دیگر اقلام سرقتی در چنین فضاهایی به فروش نرسد

  ظرف 4۸ ساعت، ۶۶۰ معتاد 
متجاهر را از پایتخت جمع کردیم


